

# **AIUSIC**US fest 樂·誼國際音樂節





馬可孛羅離開中國向皇帝道別,攜着三件皇帝送贈的中國 樂器返回意大利威尼斯,卻遇上笨拙失魂僕人,把中西樂 器調亂,觸發一連串趣事.....

無論你是中樂或西樂的愛好者,還是想來輕鬆一番,這個音樂嘉年華定必給你無限FUN。

Imagine Marco Polo returning to Italy from his travels to China and bringing Chinese musical instruments with him! In this fun, exciting concert, we see the hijinks of a Venetian carnival when the great explorer encounters the best of Chinese and Western musical traditions.

The special interactive show features music by top local musicians, hilarious commedia dell'arte characters from Italy, and a marvellous comic ensemble cast of actors and opulent Venetian carnival costumes.

With its mix of Chinese and Western musical traditions, its blend of music and humour, masks and instruments, this spectacle will be sure to delight all ages. Don't forget your carnival costume!

聯合導演、編劇及演員 CO-DIRECTORS, SCRIPTWRITERS & ACTRESSES 福克曼 Ursula Volkmann 雷芊諾 Maddalena Recino

副導演及演員 ASSISTANT DIRECTOR, ACTOR 顔俊豪 Marc Ngan

● 鋼琴 PIANO 李嘉龄 Colleen Lee

小提琴 VIOLIN 范曉星 Fan Hiu-sing

手風琴 ACCORDION 德巴茲淳 Nazar Tabachyshyn

□琴 HARMONICA 楊浚賢 Patrick Yeung

馬林巴琴 MARIMBA 馮律均 Rani Fung 二胡 ERHU 王志聰 Wong Chi-chung

琵琶 PIPA 林灒桐 Mavis Lam

古箏 GUZHENG 楊程皓 Yeung Ching-ho

演員 ACTOR/ACTRESS
林嘉婷 Lam Ka-ting
陳杰凱 Jack Chen
鄭皓勻 Anderson Cheng
靳卓穎 Olivia Jin
賴智誠 Scott Lai
柳又銘 Yumi Liu
黃庭庭 Gabriella Wong

舞台設計 SET DESIGNER 陳詩雅 DD Chan

服裝設計 COSTUME DESIGNER 郭偉豪 Edmond Kok 音樂會曲目包括羅西尼和韋華弟的經典作品,以及選自 意大利和中國的傳統樂章。

Concert program includes a delightful selection of music by Rossini and Vivaldi, as well as folk songs of Italy and China.



音樂會全長約1小時,不設中場休息。英語主演,配以少量粵語。此節目只招待五歲或以上的觀眾。

Duration of the concert is approximately 1 hour, without intermission. Performed in English with some Cantonese. For ages 5 or above.

# 門票現於城市售票網發售

Tickets are now available at URBTIX

信用卡購票 Credit Card Booking Hotline 2111 5999 網上購票 Online Booking www.urbtix.hk 票務查詢 Ticketing Enquiry 3761 6661 節目查詢 Program Enquiry 5721 2291

### 折扣優惠

### **Discount Scheme**

購買門票,或可享有以下其中一項優惠:

Patrons may enjoy one of the below discount schemes for each purchase where applicable:

### 半價優惠 50% OFF

適用於60歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、全日制學生及綜合社會保障援助受惠人士。限額半價門票,先到先得。

Senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and their minder, full-time students and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients. First come, first served with limited auota.

「樂·誼國際音樂節」套票優惠 MUSICUS FEST PACKAGE DISCOUNT\*同時購買音樂節不同節目的正價門票,可獲指定優惠 For each purchase of Musicus Fest 2022 concerts

**2** 場正價門票 concerts

10%OFF

場正價門票 concerts ✓ 20%OFF 4 場正價門票 concerts ✓ 25%OFF

\*「賽馬會樂・憶古蹟人・情・事:道風山音樂會」及 「與樂・誼獨奏家樂團聆距離」除外 Excluding JCMHS Concerts at Tao Fong Shan and Up Close with Musicus Soloists Hong Kong

## 團體購票優惠 GROUP BOOKING DISCOUNT FOR EACH CONCERT

每次購買同場正價門票10張或以上可獲九折優惠。

For each purchase of standard tickets to one performance, 10% off for 10 tickets or more.

優惠不可同時使用並須受條款及細則約束。遲到人士將待適當時候才可進場。如遇特殊情況,主辦機構 保留更換節目及表演者的權利。節目內容並不反映香港特別行政區政府的意見。

Discount offers cannot be used in conjunction with any other promotional offers. Terms & Conditions apply. Latecomers are not admitted until a suitable break. The presenter reserves the rights to change the program and substitute artists should unavoidable circumstances make it necessary. The content of this programme does not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region.



